
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 17. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 7
Forslag til lov om ændring af adoptionsloven. (Et nyt adoptionssystem m.v.).
Af social- og indenrigsministeren (Karen Ellemann)

Spørgsmål 8
Under henvisning til L 7 - svar på spm. 3 bedes ministeren svare på, hvorfor
man ikke ønskede en statslig adoptionsformidling, og hvad ministeren mener,
ville være risikoen ved dette – særligt set i lyset af, at den nye private adopti-
onsorganisation også p.t. er i gang med at genforhandle samtlige aftaler med
afgiverlande.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Maja Panduro
formand
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